
 

 

 

Inleiding 

De samenwerkingsafspraken beschrijven hoe de leden van de MRA met elkaar willen 

samenwerken: leden betrekken en informeren, kaders stellen, lobbyen en verwachtingen 

managen. De implementatiefase heeft tot doel om werkende weg verder vorm en inhoud 

te geven aan de MRA-samenwerking en om continue te monitoren of de 

samenwerkingsafspraken ook doen waarvoor zij bedoeld zijn, zodat indien nodig tijdig 

bijgestuurd kan worden. Het is niet de bedoeling dat in deze fase het geheel aan 

samenwerkingsafspraken opnieuw ter discussie gesteld worden. Het gaat om het in 

praktijk brengen van wat wij met elkaar hebben afgesproken. Deze fase is succesvol 

afgerond wanneer de leden goed geïnformeerd, aangehaakt en betrokken zijn. 

 

In het kader van de evaluatie overgangsjaar 2022 implementatie Samenwerkingsafspraken 

zijn wij benieuwd hoe de ervaringen van de Raadtafel tot nu toe zijn met de nieuwe 

werkwijze. 

 

Implementatie samenwerkingsafspraken: 

De Raadtafel heeft een belangrijke rol als het gaat om het in positie brengen van raden en 

Staten. Raden en Staten willen aan de voorkant zaken mee kunnen geven aan hun 

bestuurder, vooral als het gaat om de kaders en koers van de MRA. Hierbij is het van belang 

wat de ervaringen van de Raadtafel zijn van het werken volgens de nieuwe werkwijze van de 

Samenwerkingsafspraken. 

 

In het tussenjaar 2022 is een begin gemaakt met het werken volgens de 

Samenwerkingsafspraken. Er is ervaring opgedaan met de nieuwe manier van samenwerken, 

met onder meer de processen rondom het voorbereiden en vaststellen van 

kaderdocumenten zoals de Termijnagenda en Voortgangsnota.  

 

Aan Raadtafel MRA 

Van Projectleider implementatie Samenwerkingsafspraken 

  

Onderwerp Advies evaluatie overgangsjaar 2022 implementatie Samenwerkingsafspraken 

Datum 25 mei 2023 



 

Aan u als Raadtafel stellen we u daarom graag enkele vragen: 

 

A. Vragen naar ervaring van de Raadtafel 

1. Wat is uw ervaring als Raadtafel met het proces rond de voorbereiding en 

vaststelling van de MRA Termijnagenda? 

2. Wenst u een advies te geven over het wel of niet in traject ‘wensen en opvattingen’ 

bij raden en Staten brengen van de MRA Termijnagenda? 

3. Wat is uw ervaring als Raadtafel met het proces rond de voorbereiding en 

vaststelling van de MRA Voortgangsnota? 

4. Wenst u een advies te geven over het wel of niet in traject ‘wensen en opvattingen’ 

bij raden en Staten brengen van de MRA Voortgangsnota? 

5. Zijn er andere ervaringen die u als Raadtafel wenst uit te spreken over de 

implementatie van de Samenwerkingsafspraken. 

          

Welke vragen zouden volgens u als Raadtafel aan de raden en Staten moeten worden 
gesteld? 


